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Framtagande av gestaltningsbilaga för nybyggnationer i Bålsta tätort 

 
 
Det byggs och planeras väldigt mycket just nu i tätorten.  
 
Det är bostadsbrist i hela Storstockholm och Håbo är en kommun som vill mycket, 
bygger mycket, men vi borde engagera våra medborgare mer i detta viktiga 
arbete.  
 
Det hörs fler och fler röster att vi inte skall bygga ”höga lådhus” utan bygga mer i 
klassisk stil, t.ex som ett mindre stationssamhälle, lite lägre, och med mer 
klassiska fasader och taklutningar. 
 
Glöm det moderna, nu är det mindre småstad och stationssamhälle som bör gälla 
framöver. 
 
Det är medborgarna, genom politiken, som skall bestämma vilket samhälle vi skall 
lämna över till barn och barnbarn, och detta med en bred allmän förankring. 
 
Det skall inte vara Arkitekter som för sin egen profilering, eller byggherrar för sin egen 
vinstoptimering, skall avgöra hur Bålstas tätort skall se ut i framtiden. 
 
 
Bålstapartiet föreslår Kommunfullmäktige att: 
 
- Besluta om framtagande av en gestaltningsplan för Bålsta tätort enligt ovan. 
 
-Att förslaget till gestaltningplan tas fram i samarbete med samtliga gruppledare i Håbo 
kommun, och med en bred förankring hos Håbos medborgare. 

 
- Att den framtagna planen fastställs av Kommunfullmäktige, samt implementeras i nu 
gällande styrdokument. 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
Owe Fröjd 

 


